
 Protokół nr 58/2016

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 15 kwietnia 2016r.
  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi
załącznik nr 1/. 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on
załącznik nr 2.       

Pierwszym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  protokołów  nr  54/2016,
55/2016, 56/2016, 57/2016.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  protokoły.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak,
M. Buliński wstrzymał się od głosu.

Drugim  punktem  porządku  posiedzenia  było podjecie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego za 2015r.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła sprawozdanie finansowe za 2015r.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu
w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XIV/111/2015  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016 – 2034.

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF oraz w budżecie powiatu na rok 2016r.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Czwartym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/112/2015 w sprawie uchwalenia budżetu
powiatu nowomiejskiego na 2016 r.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.
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Piątym  punktem  porządku  posiedzenia  było rozpatrzenie  wniosku  pani  Bożeny
Maciejewskiej  w sprawie zatrudnienia psychologa w Powiatowym Centrum Rozwoju
Edukacji.
/na  posiedzenie  weszła  pani  Bożena  Maciejewska  –  dyrektor  PCRE  oraz  pani  Barbara
Orłowska – p.o. naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/

Pani  Maciejewska  poinformowała,  że  wzrasta  liczba  dzieci  i  nastolatków z  zaburzeniami
zachowania oraz dzieci z zaburzoną sytuacją rodzinną. W związku z powyższym stwierdziła,
że w poradni powinno być zatrudnionych trzech psychologów. Wyjaśniła, że w chwili obecnej
jest  zatrudnionych  dwóch  psychologów  w  tym  jedna  osoba  zatrudniona  na  zastępstwo.
Dodała, że chciałaby żeby osoba, która jest teraz zatrudniona na zastępstwo była zatrudniona
na  cały  etat,  ponieważ  jest  bardzo  dobrze  zapowiadającym  się  psychologiem.  Pani
Maciejewska  poinformowała,  że  przeanalizowała  budżet  jednostki,  z  którego  wynika  iż
byłaby możliwość finansowania dodatkowego etatu psychologa do końca roku 2016.
Pani Wicestarosta zapytała panią Maciejewską od kiedy chciałaby zwiększyć etat psychologa.
Pani Maciejewska odpowiedział, że od 1 września 2016r. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3.

Zarząd  rozpatrzył  wniosek  pozytywnie.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

/pani B. Maciejewska opuściła posiedzenie Zarządu/

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z  informacją ze sposobu
wykorzystania  środków  przyznanych  na  dofinansowanie  doskonalenia  zawodowego
nauczycieli  w Powiecie Nowomiejskim w roku budżetowym 2015.

Pani Orłowska omówiła powyższą informację, która stanowi załącznik nr 4.

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/

Siódmym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla Powiatu
Nowomiejskiego
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor PCPR/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Łydzińska szczegółowo omówiła załącznik do projektu uchwały. Poinformowała, że w
załączniku na stronie 21 w pozycji 9 i 10 oraz na stronie 27 we wskaźnikach specjalizacji
pracowników socjalnych w pozycji 1 i 2 dokonano poprawek.

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady
Rady  Powiatu.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,  B.  Grzywacz,  A.  Stajszczak,
M. Buliński.
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu
w sprawie przystąpienia do „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w
2016 r.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Pani  Łydzińska  poinformowała,  że  złożony  zostanie  wniosek  o  dofinansowanie  zakupu
samochodu  do  przewozu  osób  niepełnosprawnych  dla  Warsztatu  Terapii  Zajęciowej.
Całkowity koszt zakupu wynosi 120 000 zł, wnioskowana kwota to 80 000 zł, jednostka ma
zabezpieczone środki na wkład własny w wysokości 40 000 zł. 

Wniosek stanowi załącznik nr 5.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją
o wydatkowaniu środków finansowych WTZ za I kwartał 2016r.

Pani Łydzińska poinformowała, że przedłożona informacja jest zgodna z planem finansowym
Warsztatu Terapii Zajęciowej.

Informacja stanowi załącznik 6.

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie  likwidacji  majątku trwałego Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście
Lubawskim z/s w Kurzętniku.
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP/

Pan Kłosowski poinformował,  że piaskarka ma ponad 30 lat  i  nie nadaje się do dalszego
użytkowania ze względu na zły stan techniczny. Ponadto dodał, że modernizacja lub naprawa
sprzętu byłaby nieopłacalna.

Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 7.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął wniosek z gminy Kurzętnik, stanowiący załącznik
nr  8,  w  sprawie  zaliczenia  do  kategorii  dróg  gminnych  drogi  położonej  na  działkach  o
numerach ewidencyjnych 106, 122, 123 obręb geodezyjny Krzemieniewo oraz na działce o
numerze ewidencyjnym 688/6 obręb geodezyjny Kurzętnik, stanowiącej połączenie sołectwa
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Romanowo – od drogi powiatowej Nr 248N gr.woj.(Ciche) – Nielbark – gr.woj. (Brzozie) z
miejscowością Krzemieniewo – do drogi powiatowej Nr 1323N Kacze Bagno – Sugajenko.
Zarząd  pozytywnie  zaopiniował  zamiar  zaliczenia  powyższej  drogi  do  kategorii  dróg
gminnych.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

Dwunastym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  i  przekazanie  do
zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  pozbawienia  części  drogi
powiatowej  Nr  1319N  Nowe  Miasto  Lub.  –  Kaługa,  położonej  w  granicach
administracyjnych  miasta  Nowe  Miasto  Lub.  (ul.  Kopernika),  kategorii  drogi
powiatowej.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan  Kłosowski  wyjaśnił,  że  projekt  uchwały  zostanie  przekazany  do  zaopiniowania  do
Zarządów sąsiednich powiatów, do Burmistrza Miasta Nowego Miasta Lubawskiego, oraz do
Zarządu Województwa Warmińsko -  Mazurskiego,  a  następnie  skierowany na  sesję  Rady
Powiatu.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i przekazał go do zaopiniowania. Za głosowali:
A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Trzynastym  punktem  porządku  posiedzenia  było rozpatrzenie  wniosku  pana
R.  Kłosowskiego  w  sprawie  zabezpieczenia  środków  w  budżecie  powiatu  na
dokumentację związaną z inwestycją „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe
Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na odcinku Gwiździny – Mroczno”.

Pan  Kłosowski  poinformował,  że  wniosek  dotyczy zabezpieczenia  środków  w  budżecie
powiatu w wysokości 6000 zł na dokumentację związaną z powyższą inwestycją. 

Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 9.

Zarząd  rozpatrzył  wniosek  pozytywnie.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Czternastym  punktem  porządku  posiedzenia  było wyrażenie  zgody  na  podpisanie
umowy  dotyczącej  przekazania  odpadu  (tłuczeń  torowy)  składowanego  w  Nowym
Dworze.

Pan Kłosowski wyjaśnił, że zgodnie z umową odpad (tłuczeń torowy) zostanie przekazany
nieodpłatnie Przedsiębiorstwu Drogowo – Budowlanemu Sp. z o.o. z Brodnicy.

Projekt umowy stanowi załącznik nr 10.

Zarząd wyraził zgodę na podpisanie powyższej umowy. 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/
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Piętnastym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajem  lokalu  użytkowego  w  budynku
administracyjnym przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim na kolejne lata.
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji,  Mienia i
Spraw Gospodarczych/

Pani  Banaszewska  poinformowała,  że  wpłynął  wniosek  pani  Barbary  Bober  w  sprawie
przedłużenia umowy najmu pomieszczenia w budynku przy ul. Rynek 1. Dodała, że umowa
będzie przedłużona na kolejne 3 lata tj. od 01.06.2016 r. do 31.05.2019 r.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Wniosek stanowi załącznik nr 11.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.  Za
głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński.

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie
wypowiedzenia umowy najmu powierzchni ściany budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3.

Pani Banaszewska poinformowała,  że wpłynął  wniosek dotyczący wypowiedzenia umowy
najmu powierzchni ściany budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3,  stanowiący załącznik nr 12.
Dodała,  że  najemca  wypowiada  umowę  z  zachowaniem  jednomiesięcznego  okresu
wypowiedzenia, umowa skończy się z dniem 30.04.2016 r.

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu
w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  „Instrukcji  bezpieczeństwa
pożarowego i ewakuacji” dla budynku stanowiącego własność Powiatu Nowomiejskiego
przy ul. Grunwaldzkiej 3, 13-300 Nowe Miasto Lubawskie.
/na  posiedzenie  wszedł  pan  Tomasz  Grzywacz  –  inspektor  ds.  BHP  i  ochrony
przeciwpożarowej/

Pan  Grzywacz  poinformował,  że  uaktualnieni  zostali  najemcy  budynku  przy
ul.  Grunwaldzkiej  3  oraz  część  graficzna  instrukcji  z  planem  rozmieszczenia  sprzętu
przeciwpożarowego. Dodał, że w 2014r. została wykonana ekspertyza techniczna w zakresie
ochrony przeciwpożarowej budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3.
Pan Starosta zapytał, czy nie należałoby się zastanowić nad konstrukcją projektu uchwały.
Stwierdził,  że  powinno  się  pominąć  w  uchwale  wymieniania  najemców,  ponieważ  kiedy
zmieni się najemca to będzie trzeba podejmować kolejną uchwałę w tej kwestii.
Pan Grzywacz odpowiedział, że przy kolejnej zmianie weźmie powyższą sugestię pod uwagę,
sprawdzi to z radcą prawnym.
Pan  Buliński  zapytał  czy  elementy  uwzględnione  w  ekspertyzie  są  ujęte  w  powyższej
instrukcji.  Dodał,  że  z  tego co pamięta  ekspertyza wskazywała na pewne elementy,  które
trzeba dostosować w tym budynku.
Pan Grzywacz odpowiedział, że elementy które były uwzględnione w ekspertyzie nie są ujęte
w  instrukcji.  Dodał,  że  bliższych  informacji  w  tej  kwestii  może  udzielić  pan  Wojciech
Umiński – inspektor w Wydziale Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.
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Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu
w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie Bratian (cz. dz. nr 71/11).
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan  Samsel  poinformował,  że  projektowane  przeznaczenie  to  zabudowa  mieszkaniowa
jednorodzinna.  Dodał,  że  po  przeanalizowaniu  dokumentacji  i  po  zasięgnięciu  opinii
Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie.

Wniosek Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 13.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 14.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 15.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu
w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Nowe Miasto Lubawskie w obrębie Skarlin (dz. nr 207/3 i 207/4).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan  Samsel  poinformował,  że  projektowane  przeznaczenie  to  również  zabudowa
mieszkaniowa jednorodzinna. Dodał, że po przeanalizowaniu dokumentacji i po zasięgnięciu
opinii  Wydziału  Środowiska  i  Rolnictwa  nie  składa  uwag  do  uchwały  w  przedmiotowej
sprawie.

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 16.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 17.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie  uzgodnienia  projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
terenu  zabudowy  mieszkalnej  jednorodzinnej  i  usługi  sportowych  w  miejscowości
Lipowiec, gm. Kurzętnik.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan  Samsel  poinformował,  że  projektowane  przeznaczenie  to  zabudowa  mieszkaniowa
jednorodzinna  i  usługi  sportowe.  Dodał,  że  po  przeanalizowaniu  dokumentacji  i  po
zasięgnięciu  opinii  Wydziału  Środowiska  i  Rolnictwa  nie  składa  uwag  do  uchwały  w
przedmiotowej sprawie.

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 18.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 19.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak, M. Buliński.
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/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/

Dwudziestym  pierwszym  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  z
protokołem z kontroli finansowej przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych z/s
w Kurzętniku.
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 20.

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią RIO
w sprawie  opinii  o  przedłożonym przez  Zarząd sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu
Powiatu Nowomiejskiego za rok 2015.

Pani Skarbnik poinformowała, że opinia RIO stanowiąca załącznik nr 21 jest pozytywna.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Pismo pani Skarbnik w sprawie dokapitalizowania Szpitala Powiatowego stanowi załącznik
nr 22.
Odpowiedź  pana  Bogumiła  Kurowskiego  –  dyrektora  Szpitala  Powiatowego  stanowi
załącznik nr 23.

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu
                                                                                                              Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła:                                                                        
Ewelina Kubacka                                                 
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